
Z á p i s n i c a    č. 3 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Radvaň nad Laborcom 

konaného dňa 25. septembra 2024 na obecnom úrade v Radvani nad Laborcom 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

K bodu 1 

Otvorenie, schválenie programu 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva obce Radvaň nad Laborcom otvorila a viedla starostka obce pani Jana 

Svičinová, ktorá privítala prítomných poslancov. Zasadnutie je zvolané v súlade s § 13 ods. 4 písm. a/ zák. SNR 

č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. Obecné zastupiteľstvo sa zišlo v počte 5 

poslancov. Starostka konštatovala, že zasadnutie je uznášania schopné. Starostka obce predniesla návrh 

programu rokovania obecného zastupiteľstva podľa pozvánky, ktorý bol zverejnený na úradnej tabuli 

a webovom sídle obce Radvaň nad Laborcom. Program rokovania obecného zastupiteľstva bol jednohlasne 

schválený. 

 

Uznesenie č.8/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Radvaň nad Laborcom schvaľuje program rokovania. 

Hlasovanie poslancov za návrh programu rokovania: 

Za:   7          Ing. Peter Čeremeta, Ing. Patrik Sopirjak, Ing. Martin Drančák, Martin Huňara, Peter Demeter,     

PhDr. Rastislav Sotak, Ivan Hnat 

Proti:   0 

Zdržal sa:  0 

1. Otvorenie, schválenie programu 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva 

4. Príprava podujatia: Súťaž vo varení guláša 

5. Informácie o projektoch 

6. Interpelácie poslancov 

7. Námety a podnety verejnosti 

8. Rôzne 

9. Záver 

                                                                                                                             Jana Svičinová 

                                                                                                                              starostka obce 

 

 



K bodu 2 

Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Za zapisovateľku bola starostkou obce určená: Denisa Pančáková 

Za overovateľov zápisnice boli určení:  Peter Demeter a Ivan Hnat  

Hlasovanie poslancov: 

       Za:   7   Ing. Peter Čeremeta, Ing. Patrik Sopirjak, Ing. Martin Drančák, Martin Huňara, Peter Demeter,      

                  PhDr. Rastislav Sotak, Ivan Hnat 

Proti:   0 

Zdržal sa:   0 

 

K bodu 3 

Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva 

Starostka informovala poslancov OZ o riešení situácie so šancom pri pani Krabáčovej. Vypracovala sa 

projektová dokumentácia p. Repčíkom v celkovej hodnote 10 000,- € a obec sa zapojila prostredníctvom  

Slovenskej agentúry životného prostredia na výzvu z programu Obnova dediny 2024, kde je celková suma 

dotácie 8 000,- €.  To znamená, že spoluúčasť obce by bola 2 000,- €.  V projekte sa počíta so spevnením  

šanca a obidvoch brehov betónovými tvárnicami.  

K bodu 4 

Príprava podujatia: Súťaž vo varení guláša 

Starostka informovala poslancov o prípravách na podujatie. Do súťaže sa prihlásilo spolu 9 družstiev. 

Z toho je 8 družstiev súťažiach a jedno družstvo bude nesúťažne variť guláš. Obec pre družstvá zabezpečí 

mäso, zemiaky, chlieb, olej, vodu, drevo, misky a lyžičky. Začiatok podujatia je o 11:00 hod. Predpokladané 

vyhodnotenie súťaže je o 15:00 hod. Potom pokračuje kultúrny program, kde vystúpia ŽSS Voľanka, MSS 

Novešan, Ander z Košíc, Viliam Kalman a jeho Balamutta Band.  Počas súťaže bude rezbár Laci Tašky 

vyrezávať sochu, ktorá ostane obci. Sú tam pripravené aj rôzne atrakcie pre deti, cukrová vata, maľovanie 

na tvár a terénne motorky. Väčšina vecí je zabezpečená sponzorsky.  Na podujatie je zabezpečený aj 

fotograf. Starostka prosila poslancov o pomoc pri stavbe stanov v piatok a tiež aj pri samotnom podujatí 

v sobotu. Maximálny doplatok obce na toto podujatie by mal byť v sume 1 000,-€. Poslanci prijali tento 

návrh a schválili toto uznesenie: 

Uznesenie č.9/2024 Obecné zastupiteľstvo obce Radvaň nad Laborcom berie na vedomie maximálny 

doplatok na podujatie : Súťaž vo varení guláša v sume 1 000,-€  a schvaľuje túto sumu bez výhrad. 

Hlasovanie poslancov: 

     Za:   7   Ing. Peter Čeremeta, Ing. Patrik Sopirjak, Ing. Martin Drančák, Martin Huňara, Peter Demeter, 

                  PhDr. Rastislav Sotak, Ivan Hnat 

Proti:   0 

Zdržal sa:   0 



K bodu 5 

Informácie o projektoch 

Starostka obce informovala poslancov o projektoch obce.  

MFSR vyhodnotilo podané žiadosti  na individuálne potreby obce v ktorej naša obec bola úspešná. Bola 

nám pridelená suma 9750 EUR.  Z dotácie  bude použitá na   opravu pódia v kinosále a zakúpenie  

konvektomat do kuchyne.   

Starostka informovala poslancov, že v auguste boli zrealizované aj projekty odpadového hospodárstva, 

vďaka ktorým obec zakúpila traktor, vlečku, nakladač, mulčovač šancový a tiež boli dodané aj kompostéry 

do domácností v našej obci.  

Starostka ešte informovala poslancov, že projekt na MRK komunikácie bol odoslaný. Čaká sa na schválenie. 

Vďaka tomu projektu by sa mala opraviť komunikácia od p. Demetera Petra s.č. 288 až po pani Lipčákovú 

s.č. 186. Potom by sa mal zrekonštruovať chodník od pani Lipčákovej až k pánovi Marcovi. Následne by 

mal byť urobený nový chodník, ktorý by začínal pri pánovi Marcovi a končil by až pri škole, aby sa mohli 

žiaci bezpečne dostať do školy.  

Starostka informovala poslancov aj o projekte Hravo a zdravo, ktorý úž bol prerokovávaný obecným 

zastupiteľstvom a schválený uznesením č.15/10/2023. Bol odoslaný a čaká sa na schválenie. Pri tomto 

projekte by sa vymenilo zariadenie v školskej jedálni, vymenila by sa podlaha v triedach a postavilo by sa 

športovisko pri škole.  

Poslanec Drančák sa dotazoval na termín ukončenia projektu Obnova dediny 2024, vďaka ktorému by sa 

mali spevniť šance pri pani Krabáčovej. Starostka  informovala, že termín na podávanie žiadosti je do 

02.9.2024 a proces schvaľovanie projektov je do  je 31.10.2024.  

Poslanec Hnat sa dotazoval na projekt vodovodu. Starostka informovala poslancov, že nie sú financie na 

projektovú dokumentáciu, ktorá je potrebná na zapojenie sa do výzvy a taktiež spoluúčasť obce je 5%.  

Starostka informovala poslancov aj o oprave šanca od pána Mjachkého s.č. 69 po pani Moriakovú s.č. 73, 

ktorý realizovala Slovenská správa ciest, keďže šanec bol v dezolátnom stave.  V blízkej budúcnosti je 

dohodnutá ešte oprava šancov až po pána Juhasa s.č. 103.  

Starostka tlmočila aj sťažnosť pani Salakovej, že jej zamáka dom. Je to riešené cez Slovenskú správu ciest 

Humenné, kde sa má vyjadriť odborník SSC o ďalšom postupe.  

 

K bodu 6 

Interpelácie poslancov 

Poslanec Drančák sa dotazoval, či by obec nemohla zabezpečiť čistenie chodníkov v obci, aspoň tým 

občanom, ktorí sú sami. Starostka ho informovala, že v minulosti bolo veľa pracovníkov  malých obecných 

služieb, tak robili všetko. V súčasnosti sú 2 pracovníci. Obec nie sú technické služby,   nedá sa to všetko 

stihnúť pri takom malom počte pracovníkov.  

Poslancovi Hnatovi vyčítali nepokosené cintoríny. Starostka zdôraznila, že cintoríny sa kosia 3x ročne a pri 

takom malom počte pracovníkov, obec stihne akurát tak pokosiť svoje pozemky a priestranstvá.  Poslanec 

Hnat sa tiež dotazoval na verejné osvetlenie pri pánovi Kailingovi a pánovi Jelínekovi. Starostka prisľúbila, 

že to porieši. 



Poslanec Demeter navrhol, že by bolo dobré, aby obec dokúpila aj mulčovač k traktoru. Radlicu obec má. 

K bodu 7 

Námety a podnety verejnosti 

 

K bodu 8 

Rôzne 

Starostka informovala poslancov, že v októbri je mesiac úcty k starším. Navrhuje, aby sa každému 

dôchodcovi kúpil darček. Napríklad napínacia froté plachta. 

V decembri zas bude Mikuláš pre deti. Tiež by bolo vhodné kúpiť deťom nejaké balíčky napríklad v sume 

5,-€. 

Starostka oznámila poslancom, že dňa 20.12.2024 bude Vianočná akadémia, na ktorej vystúpia žiaci ZŠ 

s MŠ Michala Sopiru, Inovské trio a Varechivsky paribci s vianočným programom. 

Starostka informovala poslancov, že dňa 6.10.2024 bude v rámci Festivalu duchovných piesní Snina v našej 

obci vystúpenie ukrajinského speváckeho súboru.  

Uznesenie č. 10/2024  Obecné zastupiteľstvo obce Radvaň nad Laborcom schvaľuje sumu 8,-€ na darčeky 

pre dôchodcov a sumu 5,- € pre deti na Mikuláša.  

Hlasovanie poslancov: 

       Za:   7   Ing. Peter Čeremeta, Ing. Patrik Sopirjak, Ing. Martin Drančák, Martin Huňara, Peter Demeter, 

                  PhDr. Rastislav Sotak, Ivan Hnat 

Proti:   0 

Zdržal sa:   0 

 

K bodu 9 

Záver 

Po vyčerpaní programu starostka poďakovala prítomným poslancom za účasť a rokovanie obecného 

zastupiteľstva ukončila. 

 

Overovatelia:   Peter Demeter                             ..................................................... 

                           Ivan Hnat                                       ..................................................... 

 

Zapísala:   Denisa Pančáková 

 

 


